
  

 
КИЇВСЬКА ОБЛАСНА РАДА VІII СКЛИКАННЯ 

постійна комісія з питань екології, природокористування, мисливства, 

водних ресурсів, ліквідації наслідків аварії на ЧАЕС та інших 

надзвичайних ситуацій 

 
                                                                                              01196, м. Київ – 196, пл. Лесі Українки, 1     
 

                 

ПРОТОКОЛ № 1 

м. Київ 

хол малої сесійної зали    

  «02» лютого 2024 року 

 

Голова постійної комісії: Титикало Роман Сергійович – присутній. 

Члени постійної комісії: 

Колодій Олександр Миколайович – присутній (онлайн); 

 Мепарішвілі Хвича Нодарович – присутній;  

 Горковенко Володимир Валентинович – відсутній; 

 Москаленко Юліан Олександрович – присутній; 

 Карлюк Віталій Іванович – присутній. 

 

Запрошені: 

   Морозов В.Л. – т. в. о. директора департаменту екології та природних 

ресурсів Київської обласної державної (військової) адміністрації; 

   Романнік Роман Миколайович – завідуючий сектором по створенню 

природно-заповідного фонду департаменту екології та природних ресурсів 

КОВА. 

 За участі заступника голови Київської обласної ради Семенової Т.М. 

Голова постійної комісії Титикало Р.С. повідомив, що згідно пункту 12 

статті 31 Регламенту Київської обласної ради VIII скликання (нова редакція) 

дане засідання постійної комісії відбудеться в режимі відеоконференції, а на 

відеозв’язку Колодій О.М. і запропонував перейти до розгляду питань порядку 

денного. 

 Голова постійної комісії повідомив про те, що на засіданні постійної комісії 
з поважних причин відсутній член постійної комісії Горковенко В.В., який 
повинен був доповідати по питанню системи оповіщення, тому, переносимо  
заслуховування члена постійної комісії, депутата Київської обласної ради VIII 
скликання Горковенка В.В. щодо проведення роботи стосовно детального 
вивчення роботи системи оповіщення, яка фінансується відповідно до заходів 
«Обласної комплексної програми забезпечення безпеки населення і територій 
Київської області від надзвичайних ситуацій на 2024-2027 роки» (технічні 
характеристики, відповідність потребам сучасного оповіщення, ін.) з виїздом 
до Департаменту цивільного захисту, оборони та взаємодії з правоохоронними 
органами Київської обласної державної (військової) адміністрації на наступне 
засідання. 
 



2 

 

 
Порядок денний  

 
1. Про розгляд звернення голови Руху ГО і Голови Правління ГО «Центру 

допомоги потерпілим «ДАНВІС» щодо конкретизації співпраці та вирішення 

нагальних проблем, пов’язаних з існуванням несанкціонованих сміттєзвалищ. 
     Доповідач: Голова постійної комісії. 

2. Про розгляд звернення Виконавчого комітету Тетіївської міської ради 

щодо першочергового придбання контейнерів для роздільного збору побутових 

відходів. 
Доповідач: Голова постійної комісії. 

3. Про розгляд звернення Басейнового управління водних ресурсів 

середнього Дніпра Державної агенції водних ресурсів України стосовно 

включення в Перелік природоохоронних заходів на 2024 рік, що фінансується 

за рахунок коштів обласного фонду охорони навколишнього природного 

середовища виділення коштів у сумі 742, 29 тис. грн. на завершення 

будівництва об’єкту «Відновлення працездатності руслового шлюзу регулятора 

РШ № 4 на р. Ірпінь поблизу с. Мощун Гостомельської ТГ Бучанського району 

Київської області». 
Доповідач: Голова постійної комісії, департамент   

екології та природних ресурсів Київської обласної 

державної (військової) адміністрації. 

 4. Про розгляд рішення Бучанської міської ради від 22.12.2023 № 4053-53-
VIII «Про створення об’єкту природно – заповідного фонду» (створення парку 
– пам’ятки мистецтва місцевого значення «Кампа» загальною площею 2, 01 га 
на території м. Буча, розташованого біля вул. Лісова). 

Доповідач: Голова постійної комісії. 

 5. Про розгляд звернення Громадської організації «ЕКО – БУЧА» щодо 
недопущення забудови лісопаркової зони міста Буча з метою збереження 
дубово – грабового лісу (розташованого біля по вулиці Лісовій, 1-а). 

Доповідач: Голова постійної комісії. 

 6.  Про розгляд звернення Виконавчого комітету Ржищівської міської ради 
щодо припинення здійснення незаконної господарської діяльності ТОВ «Схід 
Біо Груп» та ФОП Мусієнко В.О. в адміністративних межах Ржищівської 
міської ради. 

Доповідач: Голова постійної комісії.   

 7. Про заслуховування члена постійної комісії, депутата Київської обласної 

ради VIII скликання Горковенка В.В. щодо проведення роботи стосовно 

детального вивчення роботи системи оповіщення, яка фінансується відповідно 

до заходів «Обласної комплексної програми забезпечення безпеки населення і 

територій Київської області від надзвичайних ситуацій на 2024-2027 роки» 

(технічні характеристики, відповідність потребам сучасного оповіщення, ін.) з 

виїздом до Департаменту цивільного захисту, оборони та взаємодії з 

правоохоронними органами Київської обласної державної (військової) 

адміністрації.   
Доповідач: Депутат Київської обласної ради VIII 

скликання Горковенко В.В., департамент 

цивільного захисту, оборони та взаємодії з 
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правоохоронними органами Київської обласної 

державної (військової) адміністрації.  

 8. Про розгляд листа Департаменту екології та природних ресурсів 

Київської обласної державної адміністрації щодо потреби у придбанні 

сміттєвозів та контейнерів для роздільного  збору побутових відходів. 
Доповідач: Голова постійної комісії. 

 

 9. Про розгляд листа Пірнівської сільської територіальної громади 
Київської області щодо потреби у придбанні сміттєвозу для збору побутових 
відходів на території громади. 

Доповідач: Заявник, голова постійної комісії.  

Різне 

 

 10. Про розгляд звернення депутата Березанської міської ради Наталії 
Хатян щодо порушення прав мешканців Яблунівського старостинського округу 
Березанської ТГ на чисте довкілля підприємством ТОВ «БІЗНЕС МІТ 
ПРОДУКТ», що здійснює свою господарську діяльність з порушеннями 
екологічного та санітарно – епідеміологічного законодавства. 
 

Доповідач: Голова постійної комісії. 

 11. Про розгляд звернення Сквирської міської ради щодо сприяння у 
виділенні фінансового забезпечення для реалізації проведення будівельних 
робіт по об’єкту критичної інфраструктури Сквирської міської ради КП 
«Сквир-водоканал»  по здійсненню реконструкції каналізаційної насосної 
станції № 2 по вулиці Тараса Шевченка, 140в в м. Сквира Білоцерківського 
району Київської області. 

Доповідач: Голова постійної комісії. 

 

12. Звернення Народного депутата України Овчинникової Ю.Ю. щодо 
створення парку – пам’ятки садово – паркового мистецтва «Кампа» в місті 
Буча біля вулиці Лісова, кадастровий номер 3210800000:01:040:0116 (від 
30.01.2021 № 08-04/О-105). 

Доповідач: Голова постійної комісії. 

 
 

  Голосували: „За” – 5, “Проти” –0, “Утрималися”–0. 

За результатами голосування: порядок денний підтримано. 

 

Семенова Т. М. порушила питання щодо необхідності відпрацювання 

питань пов’язаних з існуванням несанкціонованих сміттєзвалищ в громадах та з 

інших питань, пов’язаних із поводження з твердими побутовими відходами, 

спільно з органами місцевого самоврядування, територіальними громадами 

Київщини. 

Голова постійної комісії підтримав ініціативу Семенової Т.М. та взяв 

порушенні питання на особистий контроль. 

 

1. Слухали: Про розгляд звернення голови Руху ГО і Голови Правління 

ГО «Центру допомоги потерпілим «ДАНВІС» щодо конкретизації співпраці та 
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вирішення нагальних проблем, пов’язаних з існуванням несанкціонованих 

сміттєзвалищ. 

Виступив голова постійної комісії, інформував присутніх про те, що питання 

стосовно несанкціонованих сміттєзвалищ нагальне. Департамент екології та 

природних ресурсів Київської обласної державної адміністрації займається 

вирішенням питань щодо утилізації відходів, у тому числі, і на 

несанкціонованих сміттєзвалищах. Перелік заходів, передбачений 

відповідними програми природоохоронного спрямування, тому пропоную 

направити вищезазначене звернення громадської організації до профільного 

департаменту Київської обласної державної адміністрації з питань екології та 

природних ресурсів для врахування в роботі. 

  В обговоренні питань, пов’язаних із стихійними сміттєзвалищами та 

ТПВ, взяли участь всі присутні депутати, члени постійної комісії. 

   

За результатами обговорення постійною комісією було вирішено 

підтримати наступні висновки і рекомендації. 

 

1. Пропозиції ГО «Центру допомоги потерпілим «ДАНВІС» щодо 

конкретизації співпраці та вирішення нагальних проблем, пов’язаних з 

існуванням несанкціонованих сміттєзвалищ взяти до відома.  

2. Пропозиції ГО «Центру допомоги потерпілим «ДАНВІС» щодо 

конкретизації співпраці та вирішення нагальних проблем, пов’язаних з 

існуванням несанкціонованих сміттєзвалищ направити до профільного 

департаменту Київської обласної державної адміністрації з питань екології та 

природних ресурсів для врахування в роботі. 

 

  Голосували: „За” – 5, “Проти” –0, “Утрималися”–0. 

      За результатами голосування: висновки і рекомендації підтримано. 

 
2. Слухали: Про розгляд звернення Виконавчого комітету Тетіївської 

міської ради щодо першочергового придбання контейнерів для роздільного 

збору побутових відходів. 

Голова постійної комісії інформував присутніх про те, що на розгляд 

постійної комісії надійшов лист Тетіївської міської ради щодо першочергового 

придбання контейнерів для роздільного збору побутових відходів (вх. КОР від 

03.01.2024 № 06-01-16/28-01-02). 

Відповідно до ст. 50 Конституції України, кожен має право на безпечне 

для життя і здоров’я довкілля, а відповідно до ст. 66 Конституції України, 

кожен зобов’язаний не заподіювати шкоду природі, культурній спадщині, 

відшкодовувати завдані ним збитки. Відповідно до ч. 10 та 11 ст. 47 Закону 

України «Про місцеве самоврядування в Україні», з метою виконання Переліку 

природоохоронних заходів на 2024 рік, що фінансуються за рахунок коштів 

обласного фонду охорони навколишнього природного середовища.  

Голова постійної комісії запропонував розглянути всі листи, що надійшли 

від громад Київщини щодо першочергового придбання контейнерів для 

роздільного збору побутових відходів для територіальних громад, опрацювати 
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всі подані пропозиції стосовно потреб громад. На наступному засіданні комісії, 

після обговорення зі всіма присутніми членами постійної комісії та депутатами 

Київської обласної ради прийняти відповідні висновки та направити їх до 

Київської обласної державної (військової) адміністрації з метою вжиття заходів 

щодо підготовки та проведення процедур держаних закупівель спецтранспорту 

для територіальних громад. 

 

Після обговорення вищезазначеного питання, постійна комісія 

вирішила підтримати наступні висновки і рекомендації. 

 

1. Постійній комісії лист виконавчого комітет Тетіївської міської ради щодо 

першочергового придбання контейнерів для роздільного збору побутових 

відходів для територіальної громади (вх. КОР від 03.01.2024 № 06-01-16/28-01-

02) взяти до відома та долучити до матеріалів, які подані громадами для 

врахування департаментом екології та природних ресурсів Київської обласної 

державної (військової) адміністрації. 

2. Вивчити потребу територіальних громад Київщини щодо придбання 

контейнерів для роздільного збору побутових відходів.  

3. Після опрацювання всіх пропозицій постійній комісії направити перелік 

територіальних громад (із відповідним переліком потреби у контейнерах) . 

 

  Голосували: „За” – 5, “Проти” –0, “Утрималися”–0. 

      За результатами голосування: висновки і рекомендації підтримано. 
 
 

3. Слухали: Про розгляд звернення Басейнового управління водних 

ресурсів середнього Дніпра Державної агенції водних ресурсів України 

стосовно включення в Перелік природоохоронних заходів на 2024 рік, що 

фінансується за рахунок коштів обласного фонду охорони навколишнього 

природного середовища виділення коштів у сумі 742, 29 тис. грн. на 

завершення будівництва об’єкту «Відновлення працездатності руслового 

шлюзу регулятора РШ № 4 на р. Ірпінь поблизу с. Мощун Гостомельської ТГ 

Бучанського району Київської області». 

Голова постійної комісії інформував присутніх про те, що на розгляд 

постійної комісії надійшло звернення Басейнового управління водних ресурсів 

середнього Дніпра Державної агенції водних ресурсів України стосовно 

включення в Перелік природоохоронних заходів на 2024 рік, що фінансується 

за рахунок коштів обласного фонду охорони навколишнього природного 

середовища виділення коштів для заходів, якими передбачається завершення 

будівництва об’єкту: «Відновлення працездатності руслового шлюзу 

регулятора РШ № 4 на р. Ірпінь поблизу с. Мощун Гостомельської ТГ 

Бучанського району Київської області». 

Виступив Мепарішвлі Х.Н. коротко інформував присутніх стосовно потреб 

та проблемемати порушеного питання. 

 

 Після обговорення питання, враховуючи необхідність відновлення та 
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забезпечення нормального функціонування гідроспоруд на території 

Київської області та те, що  проведення ремонтно – відновлювальних робіт 

на гідроспорудах необхідне для життєдіяльності територіальних громад, 

постійна комісія вирішила: 

 

1. Постійній комісії Київської обласної ради з питань екології, 

природокористування, водних ресурсів, ліквідації наслідків аварії на ЧАЕС та 

інших надзвичайних ситуацій підтримати звернення Державного агентства 

водних ресурсів БУВР середнього Дніпра Державної агенції водних ресурсів 

України (від 09.01.2024 вх. КОР № 06-01-13/95-01-01) стосовно фінансування 

за рахунок коштів обласного фонду охорони навколишнього природного 

середовища завершення будівництва об’єкту: «Відновлення працездатності 

руслового шлюзу регулятора РШ № 4 на р. Ірпінь поблизу с. Мощун 

Гостомельської ТГ Бучанського району Київської області». 

 

         2. Постійній комісії направити звернення Басейнового управління 

водних ресурсів середнього Дніпра Державної агенції водних ресурсів України 

виділення коштів у сумі 742, 29 тис. грн. на завершення будівництва об’єкту: 

«Відновлення працездатності руслового шлюзу регулятора РШ № 4 на р. Ірпінь 

поблизу с. Мощун Гостомельської ТГ Бучанського району Київської області» 

до Київської обласної державної (військової) адміністрації для опрацювання та 

врахування в процесі реалізації забезпечення заходів обласних програм, 

спрямованих на відновлення інфраструктури Київщини. 

 

  Голосували: „За” – 5, “Проти” –0, “Утрималися”–0. 

      За результатами голосування: висновки і рекомендації підтримано. 

 

 Голова комісії запропонував перейти до розгляду 4, 5 та 12 питань, 
об’єднавши їх, оскільки, вони мають майже однаковий змість та стосуються 
створення об’єкту природно – заповідного фонду парку – пам’ятки садово – 
паркового мистецтва місцевого значення «Кампа» на території м. Буча. 
 
 4. Слухали: Про розгляд рішення Бучанської міської ради від 22.12.2023 № 
4053-53-VIII «Про створення об’єкту природно – заповідного фонду» 
(створення парку – пам’ятки садово – паркового мистецтва місцевого значення 
«Кампа» загальною площею 2, 01 га на території м. Буча, розташованого біля 
вул. Лісова). 

Голова постійної комісії інформував про те, що на розгляд постійної 
комісії надійшло рішення Бучанської міської ради від 22.12.2023 № 4053-53-
VIII «Про створення об’єкту природно – заповідного фонду» (створення парку 
– пам’ятки садово – паркового мистецтва місцевого значення «Кампа» 
загальною площею 2, 01 га на території м. Буча, розташованого біля вул. 
Лісова). Крім того, надійшли звернення Громадських організацій та Народного 
депутата України Овчинникової Ю.Ю. щодо створення парку – пам’ятки 
садово – паркового мистецтва «Кампа» в місті Буча біля вулиці Лісова, 
кадастровий номер 3210800000:01:040:0116 (від 30.01.2021 № 08-04/О-105). 
Прошу об’єднати розгляд всіх звернень (4, 5, 12 та 13) стосовно створення 
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парку – пам’ятки садово – паркового мистецтва місцевого значення «Кампа» 
загальною площею 2, 01 га на території м. Буча. 

Після обговорення всіма присутніми членами постійної комісії 
вищезазначених звернень, головою комісії було озвучено пропозицію 
підтримати всі звернення та направити, наявні у постійної комісії, матеріали до 
профільного департаменту екології та природних ресурсів Київської обласної 
державної (військової) адміністрації для відповідного опрацювання та 
підготовки пакету документів, передбачених чинним законодавством України 
та Регламентом Київської обласної ради VIII скликання (зі змінами) для 
винесення питання на розгляд сесії Київської обласної ради та з метою 
створення об’єкту природно – заповідного фонду Київщини. Рекомендувати 
департаменту екології та природних ресурсів Київської обласної державної 
(військової) адміністрації пришвидшити роботу по створенню об’єктів 
природно – заповідного фонду Київщини. 

 Відповідно до законів України «Про місцеве самоврядування в Україні», 
«Про природно-заповідний фонд України», «Про охорону навколишнього 
природного середовища», «Про Основні засади (стратегію) державної 
екологічної політики України на період до 2030 року», «Про Червону книгу 
України», «Про рослинний світ», «Про тваринний світ», Указів Президента 
України від 21.112017 № 381/2017 «Про додаткові заходи щодо розвитку 
лісового господарства, раціонального природокористування та збереження 
об’єктів природно-заповідного фонду» та від 14.08.2009 №611/2009 «Про 
додаткові заходи щодо розвитку природно-заповідної справи в Україні», з 
метою збереження та відтворення цінних природних комплексів, генофонду 
рослинного та тваринного світу, постійна комісія вирішила підтримати 
наступні висновки і рекомендації. 

 

1.  Підтримати рішення Бучанської міської ради від 22.12.2023 № 4053-

53-VIII «Про створення об’єкту природно – заповідного фонду» (створення 

парку – пам’ятки мистецтва місцевого значення «Кампа» загальною площею 2, 

01 га на території м. Буча, розташованого біля вул. Лісова); звернення 

Громадської організації «ЕКО – БУЧА» щодо недопущення забудови 

лісопаркової зони міста Буча з метою збереження дубово – грабового лісу, 

розташованого біля по вулиці Лісовій, 1-а (від 27.12.2023 № 08-04/Л – 2279); 

звернення Народного депутата України Овчинникової Ю.Ю. щодо створення 

парку – пам’ятки садово – паркового мистецтва «Кампа» в місті Буча біля 

вулиці Лісова, кадастровий номер 3210800000:01:040:0116 (від 30.01.2021 №08-

04/О-105). 

 

2. Направити всі наявні у постійної комісії матеріали до профільного 

департаменту екології та природних ресурсів Київської обласної державної 

(військової) адміністрації для відповідного опрацювання та підготовки пакету 

документів, передбачених чинним законодавством України та Регламентом 

Київської обласної ради VIII скликання (зі змінами) для винесення питання на 

розгляд сесії Київської обласної ради та з метою створення об’єкту природно – 

заповідного фонду Київщини. 
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3. Департаменту екології та природних ресурсів Київської обласної 

державної (військової) адміністрації пришвидшити роботу по створенню 

об’єктів природно – заповідного фонду Київщини. 

 

4. Направити дані висновки і рекомендації для відповідного опрацювання 

у 10 денний термін. 
 
  Голосували: „За” – 5, “Проти” –0, “Утрималися”–0. 

За результатами голосування: висновки і рекомендації підтримано. 
 

 6.  Слухали: Про розгляд звернення Виконавчого комітету Ржищівської 
міської ради щодо припинення здійснення незаконної господарської діяльності 
ТОВ «Схід Біо Груп» та ФОП Мусієнко В.О. в адміністративних межах 
Ржищівської міської ради. 
 Голова постійної комісії інформувати присутніх про те, що на розгляд 
постійної комісії надійшло звернення  виконавчого комітету Ржищівської міської 
ради щодо припинення здійснення незаконної господарської діяльності ТОВ 
«Схід Біо Груп» та ФОП Мусієнко В.О., як на думку заявників, в 
адміністративних межах Ржищівської міської ради. З метою всебічного та 
об’єктивного розгляду питання пропоную направити дане звернення до ТОВ 
«Схід Біо Груп» та ФОП Мусієнко В.О. для ознайомлення та інформування 
комісії стосовно альтернативного бачення ситуації, яка склалася у громаді. 
Запросити на наступне засідання всі сторони по даному питанню для 
заслуховування. 
 

Після обговорення вищезазначеного питання, постійна комісія 

вирішила підтримати наступні висновки і рекомендації. 

 

 1. Звернення виконавчого комітету Ржищівської міської ради щодо 

припинення здійснення незаконної господарської діяльності ТОВ «Схід Біо Груп» 

та ФОП Мусієнко В.О., як на думку заявників, в адміністративних межах 

Ржищівської міської ради направити до ТОВ «Схід Біо Груп» та ФОП Мусієнко 

В.О. для ознайомлення та інформування комісії стосовно альтернативного 

бачення ситуації, яка склалася у громаді. 
 2. Постійній комісії запросити на наступне засідання всі сторони по даному 
питанню для заслуховування. 
 3. Постійній комісії направити дані висновки і рекомендації для 
відповідного опрацювання та інформування про результати їх розгляду у 10 
денний термін від дня отримання. 

 

  Голосували: „За” – 5, “Проти” –0, “Утрималися”–0. 

За результатами голосування: висновки і рекомендації підтримано. 

 

 7. Слухали: Про розгляд листа Департаменту екології та природних 

ресурсів Київської обласної державної адміністрації щодо потреби у придбанні 

сміттєвозів та контейнерів для роздільного  збору побутових відходів та про 

розгляд листа Пірнівської сільської територіальної громади Київської області 
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щодо потреби у придбанні сміттєвозу для збору побутових відходів на території 

громади. 

 Голова постійної комісії інформував присутніх про те, що на розгляд до 
постійної комісії надходять листи від Департаменту екології та природних 
ресурсів Київської обласної державної адміністрації щодо потреби у придбанні 
сміттєвозів та контейнерів для роздільного  збору побутових відходів  від 
19.01.2024 № 151-28.06.2-2024; Пірнівської сільської територіальної громади 
Вишгородського району Київської області щодо потреби у придбанні 
сміттєвозу для збору побутових відходів на території громади (від 26.01.2024 
№03-47.21/131); Бородянської селищної ради Бучанського району Київської 
області щодо потреби у придбанні сміттєвозу для збору побутових відходів на 
території громади (вх. КОР від 02.02.2024 № 06-01-0-16/497-01-01). 

Голова постійної комісії запропонував розглянути всі листи, що 

надійшли від громад Київщини щодо першочергового придбання контейнерів 

для роздільного збору побутових відходів для територіальних громад, 

опрацювати всі подані пропозиції стосовно потреб громад. На наступному 

засіданні комісії, після обговорення зі всіма присутніми членами постійної 

комісії та депутатами Київської обласної ради, направити до Київської обласної 

державної (військової) адміністрації з метою вжиття заходів щодо підготовки 

та проведення процедур держаних закупівель спецтранспорту для 

територіальних громад. 

 

Після обговорення вищезазначеного питання, постійна комісія 

вирішила підтримати наступні висновки і рекомендації. 

 

  1. Лист департаменту екології та природних ресурсів Київської обласної 

державної адміністрації щодо потреби у придбанні сміттєвозів та контейнерів 

для роздільного збору побутових відходів від 19.01.2024 № 151-28.06.2-2024; 

лист Пірнівської сільської територіальної громади Київської області 

Вишгородського району Київської області щодо потреби у придбанні 

сміттєвозу для збору побутових відходів на території громади (від 26.01.2024 

№03-47.21/131); лист Бородянської селищної ради Бучанського району 

Київської області щодо потреби у придбанні сміттєвозу для збору побутових 

відходів на території громади (вх. КОР від 02.02.2024 № 06-01-0-16/497-01-01) 

взяти до відома. 
2. Постійній комісії вивчити всі потреби стосовно закупівель 

спеціалізовані автомобілі для збору та транспортування відходів для 
територіальних громад Київщини; визначити перелік громад, що потребують 
першочергового придбання сміттєвозів та направити його до Київської 
обласної державної (військової) адміністрації з метою вжиття заходів щодо 
підготовки відповідних технічних завдань та проведення процедур 
держзакупівель спецтранспорту для зазначених територіальних громад. 
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  Голосували: „За” – 5, “Проти” –0, “Утрималися”–0. 

За результатами голосування: висновки і рекомендації підтримано. 

 

Різне 
 

  8. Слухали: Про розгляд звернення депутата Березанської міської ради 
Наталії Хатян щодо порушення прав мешканців Яблунівського 
старостинського округу Березанської ТГ на чисте довкілля підприємством ТОВ 
«БІЗНЕС МІТ ПРОДУКТ», що здійснює свою господарську діяльність з 
порушеннями екологічного та санітарно – епідеміологічного законодавства. 
    Голова звернення депутата Березанської міської ради Наталії Хатян щодо 
порушення прав мешканців Яблунівського старостинського округу 
Березанської ТГ, як на думку заявниці/заявників, на чисте довкілля 
підприємством ТОВ «БІЗНЕС МІТ ПРОДУКТ», що здійснює свою 
господарську діяльність з порушеннями екологічного та санітарно – 
епідеміологічного, природоохоронного законодавства.  
   Голова постійної комісії запропонував з метою всебічного та об’єктивного 
розгляду питання направити дане звернення для ознайомлення та 
інформування комісії стосовно альтернативного бачення ситуації, яка склалася 
у громаді. Запросити на наступне засідання всі сторони по даному питанню для 
заслуховування. 
 

Після обговорення вищезазначеного питання, постійна комісія 

вирішила підтримати наступні висновки і рекомендації. 
 
 1. Звернення депутата Березанської міської ради Наталії Хатян щодо 
порушення прав мешканців Яблунівського старостинського округу 
Березанської ТГ, як на думку заявниці/заявників, на чисте довкілля 
підприємством ТОВ «БІЗНЕС МІТ ПРОДУКТ», що здійснює свою 
господарську діяльність з порушеннями екологічного та санітарно – 
епідеміологічного, природоохоронного законодавства для ознайомлення та 
інформування комісії стосовно альтернативного бачення ситуації, яка склалася 
у громаді. 
 2. Постійній комісії запросити на наступне засідання всі сторони по даному 
питанню для заслуховування. 
 3. Постійній комісії направити дані висновки і рекомендації для 
відповідного опрацювання та інформування про результати їх розгляду у 10 
денний термін від дня отримання. 
 

  Голосували: „За” – 5, “Проти” –0, “Утрималися”–0. 

За результатами голосування: висновки і рекомендації підтримано. 
 

 

 9. Слухали: Про розгляд звернення Сквирської міської ради щодо сприяння 
у виділенні фінансового забезпечення для реалізації проведення будівельних 
робіт по об’єкту критичної інфраструктури Сквирської міської ради КП 
«Сквир-водоканал» по здійсненню реконструкції каналізаційної насосної 
станції № 2 по вулиці Тараса Шевченка, 140-в, м. Сквира Білоцерківського 
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району Київської області. 
 Голова постійної комісії інформував присутніх про те, що дане звернення 

необхідно направити від Постійної комісії до профільного департаменту 

Київської обласної державної (військової адміністрації з питань екології та 

природних ресурсів для відповідного опрацювання.   

 

Після обговорення вищезазначеного питання, постійна комісія 

вирішила підтримати наступні висновки і рекомендації. 

 
 Постійній комісії направити звернення Сквирської міської ради щодо 
сприяння у виділенні фінансового забезпечення для реалізації проведення 
будівельних робіт по об’єкту критичної інфраструктури Сквирської міської 
ради КП «Сквир-водоканал» по здійсненню реконструкції каналізаційної 
насосної станції № 2 по вулиці Тараса Шевченка, 140-в, м.Сквира 
Білоцерківського району Київської області до профільного департаменту 
Київської обласної державної (військової адміністрації з питань екології та 
природних ресурсів для відповідного опрацювання.  
 
  Голосували: „За” – 5, “Проти” –0, “Утрималися”–0. 

За результатами голосування: висновки і рекомендації підтримано. 
 

 

 

 

Голова постійної комісії                                                         Роман ТИТИКАЛО 

 

 

 

 

Секретар постійної комісії                                             Хвича МЕПАРІШВІЛІ 

 

 

 


